



## Chunyi ® Fat soluble Green Tea Extract

**Chinese Name:** 安全高效抗氧化剂 纯一牌脂溶性绿茶提取物

**INCI:** 茶 (CAMELLIA SINENSIS) 叶提取物 **FEMA:**

**CAS Number:** 989-51-5、8007-69-0 **在 2015 版原料序号:** 01605

### Property index:

检测项目 ITEM	指标范围 Specification	Inspection basis
气味 Odor	轻微特征气味 Slightly characteristic smell	GB/T14454.2-1993
外观 Appearance	棕红色透明油状液体 Brown red transparent oily liquid	GB/T14454.3-1993
比重 Relative density(20°C, g/cm <sup>3</sup> )	1.09~1.16	GB/T11540
组成 Composition	% , Total 100%	GB/T 11538.10-2006
脂溶性绿茶提取物 (油溶性茶多酚)	29.5-30.5	
甜杏仁油	69.5 -70.5	

### 简介 Property:

本品系从绿茶中提取的茶多酚经酯化后、控温溶解于甜杏仁油中而得，是一种高效安全、使用方便、完全符合食品法规的一种新型抗氧化剂，仅需添加 0.08-0.1%，能让食用油或化妆品基础油的保质期达到 18 个月，也可用于延长单方精油、复方精油的保质期。

Chunyi ® Oil soluble Green Tea Extract , This product is obtained from green tea after esterification, temperature control dissolved in sweet almond oil. It is a new type of antioxidant that is efficient, safe, easy to use and fully comply with food regulations. The amount of 0.08-0.1% can make the shelf life of edible oil or cosmetic base oil reach 18 months. It is also expected to be used for the extended shelf life of single essential oil and compound essential oil.

### 包装储运 Packaging & storage:

1kg 包装 或 25kg 包装 ， 阴凉干燥处储存。保质期 24 个月。

1 or 25kg/ iron drum, sealed storage in low temperature, dry, cool and ventilated place, do not stand upside down.

It can be kept for 24 months in sealed condition.